
Indenrigsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 29. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

INU alm. del

Spørgsmål 55
Vil ministeren redegøre for, hvor mange sosu’er der kunne ansættes, hvis stigningen 
på 15,5 pct. blandt DJØF’ere i offentlig ledelse og administration siden 2019 var brugt 
på ansættelse af sosu’er? Der henvises til artiklen »Frederiksens Djøf-fest fortsætter: 
Antallet af akademikere i det offentlige slår ny rekord«, bragt i B.T., den 27. februar 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Nick Zimmermann 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Theresa Berg Andersen
formand
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